第四届中国国际供应链促进博览会

参展意向书

甲方：中国国际展览中心集团有限公司

乙方：

一、背景

第四届中国国际供应链促进博览会（以下简称“链博会”）承办单位中国国际展览中心集团有限公司（甲方）与意向参展企业（乙方），在平等互利、自愿的基础上达成合作意向。
二、内容及目标

1．甲方为乙方提供参展咨询服务并配合乙方推进后续正式参展事宜；

2．乙方积极推进下一步正式参展事宜；

3．双方同意在链博会期间相互配合，共同营造良好的展览氛围，达到预期的展示效果和目标。

三、其他

1.本意向书仅为收集企业参展意向。甲方将与乙方进一步沟通展位分配具体情况，待展位选定后，双方将签署《参展合同》，实际内容以《参展合同》为准。

2.本意向书一式两份，甲乙双方各执一份。

附件：参展意向表

	甲方：中国国际展览中心集团

有限公司
签字（盖章）：
日期：     年    月   日
	乙方：
签字（盖章）：
日期：     年  月  日


参展意向表
展会基本信息
展会名称：第四届中国国际供应链促进博览会（简称链博会）

举办日期：2026年6月22日至26日

举办地点：中国国际展览中心（顺义馆）

主办单位：中国国际贸易促进委员会
承办单位：中国国际展览中心集团有限公司

参展企业基本信息

	签约公司中文全称：
	
	
	

	签约公司英文全称：
	
	
	

	中文地址：
	
	
	

	英文地址：
	
	
	

	公司总部所在国家：
	
	公司网站：
	

	展位公司中文名称：
	
	
	

	展位公司英文名称：
	
	
	


参展企业联系人信息

	第一联系人姓名：
	
	职务：
	

	电话：
	
	手机：
	

	电子邮箱：
	
	
	

	第二联系人姓名：
	
	职务：
	

	电话：
	
	手机：
	

	电子邮箱：
	
	
	


计划参展展品信息

	计划展出产品中文名称：
	

	计划展出产品英文名称：
	


计划参展展位意向

	意向参展面积
	(光地展位（36平米起订）
	___米×___米＝ ___平方米

	意向参展链条/展区
	（展会方将根据展区规划与展示逻辑，统筹安排。）

	备注
	


收费标准

光地展位（36 平方米起）：人民币 2000 元/平方米

注：光地展位为参展企业自行搭建。

有关注意事项

1.申请参展企业提交本申请表，须同时提交公司营业执照复印件。

2.本申请表仅为收集企业参展意向。承办单位将与参展企业进一步沟通展位分配具体情况。

3.待展位选定后，双方将签署《参展合同》，实际内容以《参展合同》为准。

4.请将签署后的《参展意向书》及附件的纸质件或扫描件、公司营业执照复印件一并寄返至链博会主办方相应联系人。

参展企业（盖章）：

企业代表（签字）：

日期：     年     月     日

The 4th China International Supply Chain Expo

Letter of Intent
Party A: China International Exhibition Center Group Limited

Party B: 
Background

The China Council for the Promotion of International Trade will host the 4th China International Supply Chain Expo (CISCE). China International Exhibition Center Group Limited (Party A), as the designated organizer of the exhibition, and the prospective exhibitors (Party B), have mutually agreed upon the following cooperative intentions, predicated on principles of equality, mutual benefit, and voluntary participation.
2. Contents and Objectives

2.1 Party A shall furnish consultation services pertaining to the exhibition to Party B and collaborate with Party B in order to facilitate the subsequent official participation in the exhibition.

2.2 Party B shall actively advance the next steps for official participation in the CISCE.
2.3 Both parties hereby agree to engage in mutual cooperation during the exhibition with the aim of fostering a favorable exhibition ambiance and attaining the anticipated display outcomes and objectives.

3. Other Terms

3.1 The purpose of this Letter of Intent is solely to gather the enterprises' expressed interest in participating in the exhibition. Party A will engage in further discussions with Party B regarding booth allocation details, and upon the selection of a booth, both parties will proceed to sign the Exhibition Contract. The definitive provisions of the Exhibition Contract shall prevail over the actual content of this Letter of Intent.

3.2 This Letter of Intent is prepared in duplicate, with each party receiving one copy.

Party A: China International Exhibition Center Group Limited

Signature (Seal):

Date: 

Party B: 

Signature (Seal):

Date: 

Application Form
Basic Information about CISCE

The 4th China International Supply Chain Expo (CISCE)

Date:June 22-26,2026
Address:China International Exhibition Center(Shunyi Venue)
Host:China Council for the Promotion of International Trade

Organizer:China International Exhibition Center Group Limited

Company Information

	Company Name (ENG):*
	Should be the same as remitter’s name

	Company Name (CHN):
	if applicable

	Address:*
	

	Country of Headquarter:
	
	Website:*
	

	Company Name to Display onsite (ENG):*
	

	Company Name to Display onsite (CHN):
	if applicable


3. Contact Information

	Primary Liaison:*
	
	Title:*
	

	Phone:
	
	Mobile:*
	

	Email:*
	

	Additional Liaison:*
	
	Title:*
	

	Phone:
	
	Mobile:*
	

	Email:*
	


4. Exhibit Information

	Items Plan to Exhibit (ENG):*
	

	Items Plan to Exhibit (CHN):
	if applicable


5. Booth Details

	 Dimension
	( Raw Space Booth (min. 36 sqm)      m ×      m =       sqm

	Prefer to Display at
	 (Booths will be allocated by the Organizer based on the overall plan and display logic.)

	Note
	


6. Booth Rates

Raw Space Booth: USD 300/sqm (min. 36 sqm)

Note: Raw space is space only. 

7. Others
1. Please include a copy of business license with the application form.

2. This form is to collect Your Esteemed exhibiting plan. The organizer will further discuss with you on the booth arrangement. 

3. A contract will be signed by both parties, after the booth is confirmed. The actual content is subject to the Contract.

4. Please sign the application form and return to the corresponding liaison, together with the business license.
	
	Company Name (Seal):
	

	
	Authorized Representative (Signature):
	

	
	Date:
	


2

